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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over handhaving
van de rookvrije horeca. (Ingezonden
4 januari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Rookverbod wordt volop
genegeerd?»1

2
Hoe verhoudt het beeld dat in dit
artikel wordt opgeroepen over
(eet)cafés waar weer gerookt wordt
zich tot de rapportage «1 jaar
rookvrije horeca» van 1 december?2

3
Klopt het beeld dat de Voedsel- en
Warenautoriteit (VWA) behalve in de
cafés zonder personeel ook in andere
cafés en horecagelegenheden niet of
minder zou controleren, en dat er
onvoldoende wordt gehandhaafd?

4
Over welke mogelijkheden beschikt
de VWA als ondernemers elkaar van
te voren inseinen over controle en
asbakken van tafel halen? Bestaat er
een apparaat waarmee de VWA kan
aantonen dat er pas nog in het café is
gerookt, ook al zijn de rokers en
asbakken verdwenen, of is zo’n
apparaat te ontwikkelen?

5
Gaat u de handhaving verbeteren en
optreden tegen ondernemers die

opgelegde boetes niet betalen en, zo
ja, hoe gaat u dat aanpakken?

1 Trouw, 31 december 2009.
2 Kamerstuk 32 011, nr. 3.
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